
Додаток 7 
Рішення 

педагогічної ради 
Маріупольського будівельного коледжу 

від 03.02.2016 року 
 

1. Заслухавши й обговоривши доповідь заступника директора з навчальної 
роботи Зубкової О.П. «Організація роботи педагогічного колективу щодо 
підвищення якості освіти: досвід, проблеми, перспективи», педагогічна рада 
відзначає, що колективом коледжу виконано значну роботу стосовно означеної 
вище проблеми, проте станом на 03.02.16 р. мають місце окремі недоліки, які слід 
усунути, та певні питання, на які належить звернути увагу. 

На підставі вищевикладеного педагогічна рада вирішила: 
1.1. Вважати одним із пріоритетних напрямів роботи педагогічного 

колективу Маріупольського будівельного коледжу на 2016-2017 н.р. 
удосконалення діяльності викладачів щодо підвищення якості освітнього 
процесу (Відповідальні: заступник директора з навчальної роботи, 
методист). 

1.2. Посилити контроль за якістю методичного забезпечення навчального 
процесу та розміщення відповідних навчально-методичних матеріалів  на 
сайті коледжу (Відповідальні: методист, голови циклових комісій). 

1.3. Рекомендувати викладачам складання моніторингової карти задля 
відстеження змін у знаннях студентів, особистого зростання і досягнень 
кожного студента чи групи в цілому; проводити корекцію знань згідно з 
результатами (Відповідальні: завідувачі відділень, голови циклових 
комісій, викладачі). 

1.4. Активніше застосовувати нові передові технології викладання з метою 
презентації власного досвіду на педагогічній раді (2016-2017 н.р.), 
присвяченій сучасному заняттю (Відповідальні: заступник директора з 
навчальної роботи, методист, викладачі). 

1.5. Ширше залучати батьків до освітнього процесу: провести анкетування 
щодо якості освіти, а також ролі батьків як суб’єкта в освітньому процесі 
(Відповідальні: заступник директора з навчальної роботи, психолог, 
методист). 

 
2. Заслухавши завідувачів відділень Гірєйка О.В. та Зуб І.В., класних 

керівників Марковську В.П. і Демірбаш Н.Ю., педагогічна рада вирішила: у 
зв’язку з наявністю вільних планових місць державного замовлення перевести з 
контрактної на бюджетну форму навчання  студентів Реброва Руслана Олеговича, 
Подліпаліна Дениса Миколайовича (група АМ-42), Юдіна Єлисея Ігоровича 
(група С-21). 
  
Голова педагогічної ради                                                                   А.В. Білай 
Секретар                                                                                              А.А. Піпенко 
 


